
Yttrande från KPR angående Ärende 9 på Äldrenämndens dagordning 

2024-10-22, ”Remiss av motion införandet av projektet Matvänner för 

att minska isolering bland stadens äldre”  

 

Vi stöder Förvaltningens synpunkter och svar samtidigt som vi stöder 

målet med projektets Matvännernas mål att minska isoleringen bland 

stadens äldre som bor och lever utanför stadens särskilda boenden. 

Men att använda Vård-och omsorgsboenden för att ta emot 

utomstående matgäster ser vi som helt olämpligt. Dels med anledning 

av storleken på deras matutrymmen är helt anpassade för de antal 

lägenhetsinnehavare som bor där samt att de boende har dementa eller 

somatiska problem och skulle störas i sin livsmiljö av större antal okända 

besökare/matgäster. Dessutom kan större externa besöksgrupper med 

föra ökade infektionsrisker särskilt under infektions/pandemitider.  

När det gäller att bereda plats på servicehus har ju dessa redan idag i 

viss utsträckning öppet för matgäster som ej bor på aktuellt servicehus, 

så här är det ju redan idag möjligt för ”Matvänner” att utnyttja deras 

matserveringar. 

När det gäller matsatsningar för ”Matvänner” på stadens 

mötesplatser/träffpunkter är vi positiva till satsning och utbyggnad av 

dessa. Så de kan erbjudna den angivna målgruppen större och bättre 

möjlighet till att laga mat både för avhämtning och att äta på plats och 

på så vis bryta/minska social isolering bland vår stads äldre.  


